
Z p r á v a 
pro X. zasedání Zastupitelstva města Varnsdorf, 

které se koná dne 22. října 2015 
 

 
 
3.01 Diskuse o zřízení Zdravotnické záchranné služby ve Varnsdorfu 
 
 
 
Předkládá: Ing. Stanislav Horáček, starosta  
 
 
 
 
Odůvodnění:  
Dne 18.06.2015 jsme obdrželi petici od iniciátora p. Pavla Vodičky ml., který ve své petici 
uvádí, že občané podepsaní na petici (736 podpisů) žádají vedení Ústeckého kraje a Města 
Varnsdorf, aby podnikli kroky ke zvýšení dostupnosti a kvality poskytování neodkladné 
zdravotní péče o obyvatele města Varnsdorf a obcí jeho spádové oblasti i okolních měst a obcí 
Šluknovského výběžku.  
 
Zástupci města vyvolali jednání se zástupci kraje za účasti RSDr. Stanislava Rybáka, 1. 
náměstka hejtmana Ústeckého kraje, MUDr. Ivo Deyla, ředitele ZZS Ústeckého kraje, Ing. 
Petra Severy, vedoucího Odboru zdravotnictví KÚÚK a Ing. Hany Týlové, vedoucí Oddělení 
organizace zdravotních služeb KÚ ÚK. Daná problematika byla široce diskutována s 
konstatováním, že dojezdové časy RZS v téměř 100 % většině splňují zákonem dané časové 
limity. Zástupci KÚ vyjádřili pochopení varnsdorfských občanů a přislíbili svoji účast na 
jednom z podzimních zasedání zastupitelstva, na kterém by se tato problematika měla 
projednávat. Doporučili také iniciovat změnu zákona, ve kterém jsou dojezdové časové limity 
explicitně nastaveny. Toto budeme požadovat po senátorovi z našeho regionu. Ovšem ke 
zkrácení dojezdové doby může dojít již dříve, neboť začala probíhat jednání o možnosti 
průjezdu vozidel RZS přes území sousedního Německa. (Článek na toto téma vyšel v Hlasu 
severu č. 14, aby s touto problematikou byla seznámena široká veřejnost.)   
 
Zástupci kraje byli opakovaně pozváni na říjnové zasedání Zastupitelstva města Varnsdorf.   
 
 
 
 
 
 
Návrh usnesení: 
bez návrhu  
 


